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REPUBLIKA HRVATSKA 

MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VRATIŠINEC 

Općinsko vijeće 

 

 

KLASA: 024-01/22-01/03 

URBROJ: 2109/19-01-22-2 

Vratišinec, 08.06.2022. 
 

 

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

 

s 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Vratišinec održane dana 08. lipnja 2022. godine u 

vijećnici Općine Vratišinec, Dr. Vinka Žganca 2, Vratišinec s početkom u 18:00 sati 

 

Sjednicu je sazvala i otvorila predsjednica Općinskog vijeća Općine Vratišinec, gđa. Milena 

Granatir, pozivom KLASA: 024-01/22-01/03, URBROJ: 2109/19-01-22-1 od dana 01. 

lipnja 2022. godine. 

 

Prisutni vijećnici: 

Biljana Bećirović, Kristian Pleša, Zdravko Mlinarić, Štefanija Jambrošić, Milena Granatir, 

Mario Nemec, Antonija Šoltić, Biserka Tarandek 

 

Odsutni vijećnici: Vlatka Žganec - opravdala nedolazak 

 

Ostali prisutni: 

Mihael Grbavec (načelnik), Emina Belić (pročelnica), Kristina Tuksar (referentica za opće i 

upravne poslove) i Magdalena Šoltić (računovodstvena referentica) 

 

Predstavnici medija: 

Ispred Lista Međimurje - Dragutin Kliček 

Ispred Međimurskih novina – Božena Oletić-Malekoci 

 

Predsjednica OV Općine Vratišinec gđa. Milena Granatir otvara sjednicu, pozdravlja 

prisutne vijećnike, općinskog načelnika Mihaela Grbavca, djelatnice JUO, te predstavnike 

medija. Utvrđuje kvorum s 8 prisutnih vijećnika. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća gđa. Milena Granatir predlaže sljedeći Dnevni red: 

1. Odluka o prodaji ošasne imovine 

2. Odluka o dodjeli mjesečne pomoći u naravi 

3. Pravilnik o utvrđivanju kriterija i postupka za dodjelu stipendija studentima s područja 

Općine Vratišinec 

4. Odluka o stipendijama za studente s područja Općine Vratišinec za akademsku godinu 

2022./2023. 

5. Jednokratne financijske potpore 
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a) Odluka o dodjeli jednokratne financijske potpore za učenike srednjih škola s 

područja Općine Vratišinec  

b) Odluka o dodjeli jednokratne financijske potpore redovnim studentima s 

područja Općine Vratišinec za akademsku godinu 2022./2023. 

6. Pravilnik o uvjetima i načinu korištenja prostorija NK „Sokol“ i NK „Napredak“ u 

vlasništvu Općine Vratišinec 

7. Odluku o pokretanju inicijative za udruživanje i osnivanje lokalne turističke zajednice na 

području Grada Mursko Središće i Općina Podturen, Selnica i Vratišinec 

8. Odluka o proglašenju statusa nerazvrstane ceste – javnog dobra u općoj uporabi 

9. Ostala pitanja i prijedlozi 

 

Predloženi Dnevni red s dopunom usvaja se JEDNOGLASNO s 8 glasova „ZA“. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća gđa. Milena Granatir otvara raspravu po Izvodu iz zapisnika sa 

7. sjednice Općinskog vijeća. Vijećnica Biserka Tarandek javlja se za ispravak i dopunu te 

traži da se na str. 5. TOČKA 5. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Vratišinec za 

2021. godinu s Planom razvojnih programa riječ ispoštuju zamijeni s primjenjuju. 

Izvod iz zapisnika sa 7. sjednice Općinskog vijeća je prihvaćen s 8 glasova „ZA“, 0 

“PROTIV“ i 0 „SUZDRŽANI“.   

 

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir otvara aktualni sat. 

 

AKTUALNI SAT 

Vijećnik Mario Nemec postavlja pitanje za načelnika Mihaela Grbavca te komentira da 

mještani razgovaraju kako će se novi sloj asfalta raditi samo do polovice ceste, na što mu 

načelnik Mihael Grbavec odgovara da će prvi grubi sloj asfaltiranja ići do polovice ceste, a u 

drugoj etapi radova asfaltiranje će se raditi po cijeloj širini ceste, a jedino cesta prema 

Murskom Središću, ulici Brezje će se možda asfaltirati do polovice. Vijećnik Mario Nemec 

nadovezuje se s drugim pitanjem gdje je zapelo s asfaltiranjem i zašto se toliko čeka, na što 

načelnik Mihael Grbavec napominje da su sve naše ceste asfaltirane, a lokalne ceste kasne. 

Komentira da održava redovite sastanke s predstavnicima Tegre, da se kontaktiraju i preko 

mailova, te konstatira da treba još pričekati iskop ispod pruge i potoka Brodec. Konstatira da 

Općina nije u mogućnosti računati nikakve penale, a da nadzorni stalno daju produženje 

rokova. Vijećnik Mario Nemec zahvaljuje na odgovorima. 

Vijećnica Antonija Šoltić postavlja pitanje vezano uz održavanje javnih zelenih površina, 

zašto se tako dugo čeka s košnjama groblja, komentira da mjesta Peklenicu i Mursko Središće 

također održava Murs-ekom i da su redovito održavana. Predsjednica Milena Granatir 

odgovara da načelnik komunicira izravno s Murs-ekomom ali da ne skaču na svaki poziv te 

komentira da smo ponekad ovisni o njihovom rasporedu. Načelnik Mihael Grbavec 

nadovezuje se da po ugovoru i odluci o povjeravanju poslova koji je izglasalo Vijeće imamo 

12 košnji, a ostalo bude se doplaćivalo. Napominje da je daljnji dogovor košnja svaka 2 

tjedna. Vijećnica Antonija Šoltić postavlja pitanje za predsjednicu OV-a Milenu Granatir 

kako joj je protekla ova godina dana od kako je postala predsjednica OV-a i kako je 

zadovoljna suradnjom. Milena Granatir odgovara da od kada je ona u vijeću da se vijećnici 

dijele na vladajuće i oporbene te napominje da je sadašnji načelnik otvoren i za jedne i za 

druge kao i ona, da ju svi mogu nazvati te da ne smatra niti jedan prijedlog loš i da je potrebno 

više komunikacije i razgovora. Komentira da se na zajedništvu mora raditi i smatra da se na 

bolje promijenilo s novim načelnikom. Vijećnica Antonija Šoltić komentira da bi i na vijeću 

trebalo više komunicirati. Vijećnica Biserka Tarandek komentira da se ne bi složila s ničim 

drugim osim da ima novih vijećnika te da je premalo toga došlo do viđenja na sjednicama. 
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Dalje se nadovezuje da suradnje vladajućih i opozicije nema, komentira da niti jedan prijedlog 

nije prihvaćen te da svi mi radimo za interese svih mještana, a da od strane vladajućih nema 

suradnje. Komentira da je politika ostala gotovo ista, samo je načelnik novi. Vijećnica Biserka 

Tarandek obraća se načelniku te komentira da bude dobio pohvalu što je bila pozvana kao 

predsjednica kluba SDP-a na sastanak, no smatra da je bio dužan prema Statutu obavijestiti 

Vijeće o sporu Velkom te ju zanima zašto to nije stavljeno na dnevni red i neka upozna 

vijećnike sa sudom i nagodbom. Načelnik Mihael Grbavec odgovara da će svi dobiti izvješće 

te da još nemamo službeni dopis sa suda i da ćemo se strpjeti do sljedeće sjednice s obzirom 

da tako dugo traje spor. Vijećnica Biserka Tarandek odgovara da nije zadovoljna s 

odgovorom te se dalje nadovezuje pitanjem je li istina da je bivšem načelniku isplaćena 

otpremnina, koji iznos i kada. Načelnik Mihael Grbavec odgovara da je postavila pitanje 

preko obrasca za pristup informacijama i da će dobiti odgovor u zakonskom roku i neka ne 

iskorištava pravo na pristup informacijama jer iste informacije može dobiti kao vijećnica i 

pitati na vijeću. Vijećnica Biserka Tarandek komentira da je njeno pravo pitati jer nije dobila 

odgovor iako još nije prošao zakonski rok. Načelnik Mihael Grbavec odgovara da bivšem 

načelniku nije isplaćena otpremnina. 

 

Predsjednica OV Milena Granatir zahvaljuje na pitanjima i prelazi na 1. točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 1. 

Odluka o prodaji ošasne imovine 

 

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir daje kratki uvod te otvara raspravu.  

Vijećnica Biserka Tarandek pitala je koliko je Općinu financijski koštalo do trenutka kada se 

donosi ova Odluka, odnosno financijski izvještaj koliko je Općina za to do sada platila, te da 

bi taj odgovor trebala dati računovodstvena referentica. Računovodstvena referentica 

Magdalena Šoltić odgovara da je do sada plaćeno bilo samo za g. Leška. Načelnik Mihael 

Grbavec nadovezuje se da Općina odgovara samo do vrijednosti imovine te da će odgovor 

dobiti pisanim  putem. 

Predsjednica OV Milena Granatir daje na glasanje Odluku o prodaji ošasne imovine što je 

prihvaćeno sa 7 glasova „ZA“, 0 “PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANA“.   

 

TOČKA 2. 

Odluka o dodjeli mjesečne pomoći u naravi 

 

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir daje kratki uvod u točku. Rasprave nema te 

daje na glasanje Odluku o dodjeli mjesečne pomoći u naravi koja je prihvaćena s 8 glasova 

„ZA“, 0 “PROTIV“ i 0 „SUZDRŽANA“.   

 

TOČKA 3. 

Pravilnik o utvrđivanju kriterija i postupka za dodjelu stipendija studentima s područja 

Općine Vratišinec 

 

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir daje kratki uvod u točku. Rasprave nema te 

daje na glasanje Pravilnik o utvrđivanju kriterija i postupka za dodjelu stipendija studentima s 

područja Općine Vratišinec koji je prihvaćen s 8 glasova „ZA“, 0 “PROTIV“ i 0 

„SUZDRŽANA“.   
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TOČKA 4. 

Odluka o stipendijama za studente s područja Općine Vratišinec za akademsku 

godinu 2022./2023. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir daje kratki uvod u točku. Rasprave nema te 

daje na glasanje Odluku o stipendijama za studente s područja Općine Vratišinec za 

akademsku godinu 2022./2023. koja je prihvaćena s 8 glasova „ZA“, 0 “PROTIV“ i 0 

„SUZDRŽANA“.   

 

TOČKA 5. 

Jednokratne financijske potpore 

 

a) Odluka o dodjeli jednokratne financijske potpore za učenike srednjih škola s područja 

Općine Vratišinec  

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir daje kratki uvod u točku. Vijećnica Biserka 

Tarandek upitala je koliko imamo učenika, na što joj načelnik odgovara da nemamo još taj 

podatak. Predsjednica OV-a daje na glasanje Odluku o dodjeli jednokratne financijske 

potpore za učenike srednjih škola s područja Općine Vratišinec koja je prihvaćena s 8 glasova 

„ZA“, 0 “PROTIV“ i 0 „SUZDRŽANA“.   

 

b) Odluka o dodjeli jednokratne financijske potpore redovnim studentima s područja 

Općine Vratišinec za akademsku godinu 2022./2023. 

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir daje kratki uvod u točku, rasprave nema, te je 

Odluka prihvaćena s 8 glasova „ZA“, 0 “PROTIV“ i 0 „SUZDRŽANA“.   

 

TOČKA 6. 

Pravilnik o uvjetima i načinu korištenja prostorija NK „Sokol“ i NK „Napredak“ u 

vlasništvu Općine Vratišinec 

 

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir daje kratki uvod u točku. Otvara raspravu. 

Vijećnica Antonija Šoltić postavlja pitanje daju li se u najam sve prostorije u vlasništvu 

Općine Vratišinec, da li se domovi DVD-a daju u najam. Predsjednica OV-a odgovara da se 

naši domovi daju u najam, ali prostori DVD-ova ne jer je u njima skupa oprema i ulazi se kroz 

garaže. Vijećnica Antonija Šoltić komentira da su svi mještani koristili prostore i plaćalo se 

klubovima, te ju zanima zašto tako nije i dalje. Milena Granatir nadovezuje se da su tu 

troškovi održavanja i režija koje plaća Općina. Vijećnica Šoltić komentira da se klubovi 

financiraju i od strane sponzora novcima i materijalom, odnosno radom, a ne samo općinskim 

sredstvima, pa komentira da ju iznenađuje što se to sada mijenja. Gđa. Granatir komentira da 

se tu ne radi o ljudima i radu nego da se radi o prostorijama u vlasništvu Općine i da se tu 

ništa ne mijenja. Vijećnica Biserka Tarandek nadovezuje se da je ona uvijek decidirana i da se 

možda vijećnicu Šoltić nije razumjelo, pa postavlja pitanje da li su se prostorije DVD-a 

iznajmljivale i da li se to uplaćivalo na račun Općine. Načelnik Mihael Grbavec odgovara da 

se nisu iznajmljivale prostorije DVD-a, na što gđa. Tarandek komentira da jesu i da se slavio 

rođendan xy osobe. Načelnik Mihael Grbavec upitao je da li je ta xy osoba član društva DVD-

a. Gđa. Tarandek odgovara da nije član društva, na što joj načelnik Grbavec odgovara da onda 

nije slavila rođendan u prostorijama DVD-a Vratišinec.  

 



 5 

Daje se na glasanje Pravilnik o uvjetima i načinu korištenja prostorija NK „Sokol“ i NK 

„Napredak“ u vlasništvu Općine Vratišinec koji je prihvaćen s 5 glasova „ZA“, 0 “PROTIV“ i 

3 „SUZDRŽANA“.   

 

TOČKA 7. 

Odluka o pokretanju inicijative za udruživanje i osnivanje lokalne turističke zajednice 

na području Grada Mursko Središće i Općina Podturen, Selnica i Vratišinec 

 

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir daje riječ načelniku Grbavcu koji kratko 

objašnjava točku. Komentira da je održao nekoliko inicijalnih sastanaka s predstavnicima 

općina i grada Mursko Središće, te da i od strane državne tajnice za turizam dolazi preporuka 

za osnivanje lokalne turističke zajednice. Konstatira da mi samostalno ne možemo osnovati 

zajednicu i da to ne bi imalo smisla, teritorijalno spadamo tu gdje jesmo i zato bi išli u 

zajedničko osnivanje. Zajednica bi se zvala Mura i gorice, a osoba koja bi bila direktor bavila 

bi se projektima turizma i sporta. Komentira da mi kao Općina nemamo puno toga za 

ponuditi, ali ako bar jedan projekt financiramo iz EU i napravimo preko turističke zajednice 

bit će dobro. Dalje komentira da je osnivanje od općeg interesa za sve mještane, da imamo dr. 

Vinka Žganca, kulturne zgrade, Etno zbirku. Objašnjava da država financira 70.000,00 kuna 

po jedinici. Vijećnica Biserka Tarandek komentira da se može u svemu složiti s načelnikom, 

da je Klub vijećnika SDP-a to predlagao već 2009. Vijećnik Mario Nemec komentira da bi 

bilo dobro osmisliti neku ponudu, vidjeti što se može ponuditi te kako je to prilika 

promovirati se, samo ne ostati pasivan.  

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir daje na glasanje Odluku o pokretanju 

inicijative za udruživanje i osnivanje lokalne turističke zajednice na području Grada Mursko 

Središće i Općina Podturen, Selnica i Vratišinec koja je prihvaćena s 8 glasova „ZA“, 0 

“PROTIV“ i 0 „SUZDRŽANA“.   

 

TOČKA 8. 

Odluka o proglašenju statusa nerazvrstane ceste – javnog dobra u općoj uporabi 

 

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir otvara točku, rasprave nema te se 

JEDNOGLASNO s 8 glasova „ZA“ prihvaća Odluka o proglašenju statusa nerazvrstane ceste- 

javnog dobra u općoj uporabi. 

TOČKA 9. 

Ostala pitanja i prijedlozi 

 

Predsjednica Općinskog vijeća Milena Granatir otvara točku. Vijećnica Biserka Tarandek 

apelira da se zatrpa rupa kod kuće mještanke Ivanke Krznar, načelnik Mihael Grbavec 

komentira da se rupa pojavljuje nakon svake sanacije. Vijećnica Antonija Šoltić nadovezuje 

se da je kod kapelice sv. Florijana također potrebna sanacija asfalta. 

Predsjednica OV-a Milena Granatir zahvalila se svima na dolasku i zatvara 8. sjednicu. 

 

 

SJEDNICA ZAVRŠILA U 18:34 SATI 

 

 

       Zapisničarka:                                                                       Predsjednica OV:  

      Kristina Tuksar                                                                     Milena Granatir 

 

                 


